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L'ODD:

1. Aprovació si s’escau de l’acta anterior. S’aprova. En les properes convocatòries s’adjuntarà el link
de la web.

2. Aportacions sortides.

Encara no hem pogut parlar sobre aquest tema en claustre. No obstant, recollim les veus del
Consell en referència a la vinculació del pagament de material pel gaudi de les sortides.

En parlem al final de la reunió. quatre membres del Consell voten a favor de desvincular el
pagament de sortides des del material.

3. Explicació metodologia Escola (dos documents adjunts).

Presentem el document de La nostra mirada. Aquest és un recull de les reflexions del claustre de
l’escola, que es va iniciar amb les converses pedagògiques al juny del 2021, on es van pendre els
acords que ens guien actualment en la vida de l’escola. Comentem que a les reunions d’inici de curs
amb famílies es van explicar també aquests aspectes. Acordem fer un vídeo explicatiu o un escrit
per compartir amb més profunditat amb la Comunitat Educativa aquesta nova mirada.

Tanmateix presentem el document de línies vermelles. Aquest pretén apropar la nostra mirada
respecte a temes molt concrets amb l’equip docent de l’escola, per tal d’ajudar-los a familiaritzar-se
amb la nostra mirada de respecte i afecte cap a l’infant. És interessant sempre acompanyar al
professorat i donar el suport necessari a través de mesures i estratègies per poder solventar
situacions que puguin ser desagradables. L’equip directiu, en la mesura del possible, dedica les
seves hores lectives a l’acompanyament dins les aules; aquesta opció es vol mantenir en proper
cursos. Cal afegir el punt de poder comentar coses específiques entre companys, i amb els infants
(la figura de l’observador).

4. Precs, preguntes, suggeriments, etc.
- Reunió Equip Directiu i menjador: es va parlar amb el monitoratge sobre metodologia

d’escola a través dels documents de la nostra mirada i línies vermelles. El tema de les
pel·lícules: 10-15 minuts veuen algun video, peli per tal de baixar revolucions i de tornada a
la calma. També comentem el menú basat en dos primers, s’ha traslladat això a la comissió
de menjador de direccions. Important: notificacions relacionades amb el menjador cal enviar
per escrit a AMPA per tal de recollir-les i donar resposta (ampaerc@gmail.com).

- Portabicis: està en procés, cal que arribi el ciment i aviat ho posarem en marxa!
- Entrades i sortides tipi: cal recordar mantenir la distància de seguretat a fora i també un cop

entren els infants.
- Material pati grans i joves: a cada estona hi ha cert material adequat a aquestes comunitats.

No obstant, pensem materials i jocs per tal de millorar la situació.
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